



為慶祝中華人民共和國成立76周年，客戶可以以優惠價
港幣500元使用DEXA檢查骨質密度，詳情如下：

日期：2025年10月1日至10月31日
對象：50歲或以上女士 及 60歲或以上男士
預約：請致電 2825 5838（辦公時間）預約及查詢
備注：額滿即止

To celebrate the 76th anniversary of the founding of the People's Republic of China, a special price of HKD500 is offered to customer on the use of DEXA for bone density checking. Please see details as below:

Date: 1st October to 31st October 2025
Subject: Women 50-year-old or above, and Men 60-year-old or above
Booking: Please call 2825 5838 (office hours) for reservation or enquiry
Note: First-come-first-served basis

注意事項：

1. 此價格並不包括藥物、醫療用品和其他治療費用。
2. 額外服務將按正常收費。
3. 不同優惠折扣不可以同時使用。
4. 價格只供參考之用，具體收費視客戶個別情況而定，詳情請向本院職員諮詢。
5. 診斷造影部開放時間：星期一至星期五：早上九時至下午五時，星期六：早上九時至下午一時，星期日及公眾假期：休息。
6. 由於檢查以優惠價推出，不能更改內容及減免收費。
7. 2025 年10 月1-31日有效

Important notes:

1. Drugs, medical supplies, or other special treatments are excluded.
2. Additional services will be charged as usual.
3. Different discount offers cannot be used at the same time.
4. The price is for reference only. Final charges maybe different according to complexity of customer's condition. Please contact our staff for charge details.
5. Department of Diagnostic Imaging opens on: Mondays to Fridays: 9:00 a.m. to 5:00 p.m.; Saturdays: 9:00 a.m. to 1:00 p.m.; Sundays and public holidays: Closed.
6. As the inspection is a special offer, the content cannot be altered and the fee cannot be reduced or waived.
7. Effective during 1st-31st October 2025.

